
Z á p i s n i c a 

z 21. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Kolárove dňa 21.06.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie  

 

 21. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Kolárove otvoril a riadil primátor mesta p. 

Árpád Horváth, ktorý všetkých prítomných srdečne privítal a oboznámil s programom 

rokovania:  

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Informatívna správa o vydaných rozhodnutiach pre žiakov I. ročníkov ZŠ 

4. Návrh na uznesenie 

5. Záver  

Predložený program rokovanie mestské zastupiteľstvo jednohlasne schválilo. 

Hlasovanie: za – 12 – jednohlasne  

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

 Za členov návrhovej komisie boli zvolení nasledovní poslanci:  

Ing. Béla Angyal, PaedDr. Róbert Madarász, Tomáš Angyal  

Hlasovanie: za – 9   proti – 0  zdrž. hlas. – 3  

 

 Za overovateľov zápisnice boli zvolení nasledovní poslanci:  

Mgr. István Samu a Imrich Árgyusi  

Hlasovanie: za – 10  proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

K bodu č. 3  - Informatívna správa o vydaných rozhodnutiach pre žiakov I. ročníkov ZŠ  

 

 Informatívnu správu o vydaných rozhodnutiach pre žiakov I. ročníkov ZŠ predložil 

vedúci spoločného školského úradu Ing. Imrich Takács.  

 Poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová skonštatovala, že uznesenie MsZ č. 375/2016 

k príprave na prijímanie detí a žiakov na školský rok 2016/2017 bolo protizákonné a je 

nespravodlivé, že niektoré žiadosti o prijatie detí do prvého ročníka musela riaditeľka ZŠ M. 

Korvína odmietnuť z dôvodu aby neporušila predmetné uznesenie. Ďalej doporučila schváliť 

MsZ doplniť uznesenie, aby bolo vykonané dohadovacie konanie, na získanie finančných 

prostriedkov pre ZŠ II. Rákóczi Ferencz a  aby primátor mesta prostredníctvom MsÚ podalo 

žiadosť o dotáciu – finančný príspevok na Ministerstvo školstva SR, na vykrytie chýbajúcich 

financií pre Základnú školu F. Rákócziho II. s vyučovacím jazykom maďarským.  

 Predseda komisie školstva, výchovy a vzdelávania PaedDr. Róbert Madarász odmietol 

vyhlásenie, že prijaté uznesenie  MsZ č. 375/2016 zo dňa 7.3.2016 bolo protizákonné 

a protiprávne. Zákon povoľuje MsZ  určiť počet otvorenia 1. ročníkov v jednotlivých ZŠ. 

Ďalej poukázal na to, že obidve základné školy s vyučovacím jazykom maďarským sú pre 

mesto dôležité, a  sú na dobrej úrovni a končiaci žiaci dosahujú dobré výsledky aj na 

stredných školách.  

 Poslanec Imrich Árgyusi doporučil podporiť návrh poslankyne JUDr. Ing. Ivety 

Némethová a podať žiadosť na Ministerstvo školstva SR o pridelenie finančných prostriedkov 

pre ZŠ II. Rákóczi Ferenc.  



 Poslanec Ing. Michal Gőgh  skonštatoval, že obidve školy s vyučovacím jazykom 

maďarským sú rovnako na dobrej úrovni a mestské zastupiteľstvo má právo určiť koľko tried 

v ktorej škole otvorí a prijaté uznesenie MsZ považuje za správne.  

 

 Hlasovanie za poslanecký návrh JUDr. Ing. Ivety Némethovej: „ mestské zastupiteľstvo 

žiada primátora mesta zabezpečiť podanie žiadosti o dotáciu – finančný príspevok na 

Ministerstvo školstva SR, na vykrytie chýbajúcich financií pre Základnú školu F, Rákócziho II. 

s vyučovacím jazykom maďarským – II. Rákóczi Ferencz Alapiskola, V. Palkovicha 3, 

v Kolárove.  

Hlasovanie: za – 13 – jednohlasne  

 

 Po diskusii mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie Informatívnu správu 

o vydaných rozhodnutiach pre žiakov I. ročníkov ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Kolárovo.  

Hlasovanie: za – 13 – jednohlasne  

 

 Mestské zastupiteľstvo požiadalo primátora mesta zabezpečiť podanie žiadosti 

o dotáciu – finančný príspevok na Ministerstvo školstva SR, na vykrytie chýbajúcich financií 

pre Základnú školu F. Rákócziho II. s vyučovacím jazykom maďarským – II. Rákóczi Ferenc 

Alapiskola, V. Palkovicha 3, v Kolárove.  

Hlasovanie: za – 13 – jednohlasne  

 

K bodu č. 4 – Návrh na uznesenie 

 

 Návrh na uznesenie mestské zastupiteľstvo jednohlasne schválilo.  

 

 

K bodu č. 5 – Záver 

 

 Nakoľko všetky body programu rokovania boli vyčerpané, primátor mesta sa všetkým 

prítomným poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Anna Keszeliová 

 

 

 

Správnosť zápisnice  svojim podpisom potvrdzujú:  

 

 

Ing. Mgr. Zoltán Finta                           Árpád Horváth 

prednosta úradu                           primátor mesta 

 

 

O v e r o v a t e l i a :  

 

Mgr. István Samu              Imrich Ágyusi  

 


